





SILKEGÅRDEN

 Gården er beliggende tæt på frakørsel 37 på E45 ca. 45 min. kørsel fra København. Den centrale beliggenhed i Midtsjællands skønne natur er den perfekte platform for både aktiv ferie og afslapning i de romantisk indrettede værelser. Gården er en tidligere frugtplantage, men fungerer i dag som rammerne om familiens virksomhed Silkegrønt. Foruden de 3 værelser er der en hyggelig stue med brændeovn og udgang til terrassen i den store idylliske have. Der er desuden et stort landkøkken og et badeværelse med både brusekabine, badekar og pusleplads. Alle værelserne har satellit-tv med et stort udvalg af kanaler og trådløst internet.
Besøg vores hjemmeside på www.silkegaarden.dk.

- Vi glæder os til at se Jer!

 Der Hof liegt nahe der Ausfahrt 37 auf der E45, ca. 45 Minuten Fahrt von Kopenhagen. Die zentrale Lage inmitten in der schönen Landschaft Zeeland ist die perfekte Plattform für aktive Erholung und Entspannung in den romantisch eingerichteten Zimmern. Der Hof ist ein ehemaliger Obstgarten, aber funktioniert jetzt als Teil des Familienunternehmens Silkegrønt (Silk Green). Neben den 3 Schlafzimmern gibt es ein komfortables Wohnzimmer mit Kamin und Ausgang auf die Terrasse des großen idyllischen Gartens. Ebenso ist eine große Landküche und ein Badezimmer mit Dusche, Wanne und Wickeltisch vorhanden. Alle Zimmer verfügen über Satelliten-TV mit einer Vielzahl von Kanälen und WLAN. **Besuchen Sie unsere Website unter www.silkegaarden.dk.**

- Wir freuen uns auf Ihren Besuch!

 The farm is located near exit 37 on E45 approx. 45 minutes drive from Copenhagen. The central location in the beautiful scenery of the middle of Seelands is the perfect platform for both active recreation and relaxation in the romantic rooms. The farm is a former orchard, but now functions as part of the family business Silkegrønt (Silk Green). Besides the 3 bedrooms the farm holds a comfortable living room with fireplace and an exit to the terrace of the great idyllic garden. There is also a large kitchen and a bathroom with both shower, bathtub and a baby changing table. All rooms have satellite TV with a wide range of channels and wireless internet.
Visit our website at www.silkegaarden.dk.

- We look forward to seeing you!